
TVD Partizan Spodnja Šiška

Med dobrimi telovadci

Nekaj pred novim letom je TVD Partizan Spodnja
šiška v skoraj polni dvorani »šercerjevega doma«
pokazal javnosti, kako uspešnojedružtvo prebrodiio
nekajletno mrtvilo. Vaso Zlatnar, predsednik, se je
veselil nastopa vseh selekcij, polne dvorane staršev
in zvedavih otrok:

»Zadnja leta jo za gimnastiko, tekmovalno in re-
kreativno, zanimanje izredno. To želimo izrabiti za
potrebno množičnostf danes je v klubu 400 članov,
od cicibanov, pionirjev, članev, deklet in fantov do
balinarjev, judoistov. Zadali smo si nalogo doseči
1 000 članov; nedvomno bo uresničena z zgraditvijo
nove telovadnice predvidoma jeseni letos «

Toni Bolkovič, trener in vodja športne gimnastike,
ki že 13 let vodi in dosega uspehe s svojimi selekct-
jami, je ponosen povedal:

»V vrstah reprezentance Slovenije in Jugoslavije
imamo neprestano številne naše tekmovalke, nekaj
med njimi je tudi bilo državnih ptvakinj. Alenka Zu-
pančič je na sredozemskih igrah v Splitu osvojila dve
srebrni kolajni, Anja Regent pa je štirikratna državna
prvakinja. Podobno tudi Esma Smlatič pri judoistkah
in še bi lahko naštevali«

Od pičlih sr9dstev, ki jih dobivajo od občinske
ZTKO šiška, morajo v zimskem času več kot polo

vico odriniti za ogrevanje dvorane. V bližnji prihod-
nosti si zato želijo priključka na mestno toplamo in
novo dvorano za razrešitev prostorske stiske. Tako
bi bila omogočena tudi vadba za žensko množično
splošno gimnasJiko, na svoj račun pa bi prišli tudi
tisti, ki niso uvrščeni v setekcije. vendar pa bi kljub
temu radi telovadili ali pa se usposabljali v spretnosti
/uda. Vaso Zlatnar meni, da je pri tolikih mladih po-
trebno skrbeti tudi za družabno življenje:

»Predlanskim, po 18 letih mrtvila, smo organiziraii
prijefno pustovanje in prav zato, ker je vse skupaj
zelo uspelo, ga bomo ponovili tudi letos. Dan ka-
sneje bomo organizirali otroško maškarado. Lani je
bil odziv neveijeten.«

Kdor je bil tega dne v dvoranil »Ljubo šercer«, je
lahko opazoval zagnanost, veselje, spretnost in do-
sežke nekajletne vadbe tudi zelo mladih telovadcev
in judoistov. Nagrajeni s spontanim aplavzom polne
dvorane so tako dobili potrdilo in nagrado za svoj
trud in voljo za bodoče delo. Zanimivo pri tem pa je,
da v dvorani ni bilo zaslediti nikogar od članov vod-
stev občinske zveze telesnokulturnih organizacij.
Takole mimogrede se vprašamo: ali se vse zanimivo
v športn dogaja samo za zetono mizo in v velikih klu-
bih? Bogomir Šefic


